
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG 
  

  
Datum:   16 juli 2019  
  
Namens fractie:  VLP 
   
Indiener:   Ilona Franssen 
  

 
Vraag  
 
In Dagblad de Limburger d.d. 13-07-2019 staat een artikel over hulp aan kwetsbare gezinnen. Hierin staat 
vermeld dat 4 rijksinspecties Roermond Venlo en Beesel onderzocht hebben. Graag willen we als VLP 
weten wat dit rapport zegt over de gemeente Beesel.   
 
Antwoord 

 
Zoals u in Dagblad de Limburger de afgelopen dagen heeft kunnen lezen heeft de landelijke inspectie 
onderzoek gedaan bij enkele gemeenten in Noord- en Midden Limburg. Nadat Veilig Thuis  in de afgelopen 
jaren 2 x een inspectie onderzoek heeft gehad, wordt in dit onderzoek gekeken naar de overdracht en 
samenwerking van VT naar de gemeenten en het vervolg naar een zorgaanbieder.. (Landelijk krijgen alle 
regio’s een onderzoek). De selectie was één grote gemeente (Venlo), middelgrote gemeente (Roermond) en 
kleine gemeente (Beesel) in Noord- en Midden Limburg. Naar aanleiding van enkele vragen informeren we u 
graag over de stand van zaken op dit moment. 
  
In de werkvergadering d.d. 13 mei hebben we reeds genoemd, dat er een inspectie onderzoek plaats vond. 
Dit onderzoek bevindt zich momenteel in een afrondende fase en heeft een aantal onderdelen: 
  

§  Introductie onderzoek bij wethouder 
§  Startdag bij Veilig Thuis (VT) met dossierselectie 
§  Beleidsdocumenten op gemeentelijk- en instellingsniveau 
§  Dossieranalyses van casussen bij toegang / wijkteams 
§  Interview met leidinggevende en casusregisseur 
§  Interview met cliënten (2) 
§  Interview met professionals in het sociaal domein 
§  Reflectiebijeenkomst 
§  Rapportage 
§  Afsluitgesprek bij wethouder (gepland op 6 september) 

  
Tijdens de reflectie bijeenkomst met betrokkenen ( management, beleid, gezinscoaches en aanbieders, 
gedragsdeskundigen) zijn de bevindingen besproken. Wat gaat er goed, wat kan beter. We hebben dit 
tijdens de netwerkluch op 19 juni door de inspectie ook laten presenteren aan onze  lokale en regionale 
netwerk partners jeugd. Hoe kunnen we naar aanleiding van dit onderzoek ook de samenwerking met onze 
partners ( lokaal en regionaal) nog beter op elkaar afstemmen en informatie met elkaar delen. 
 
Vervolgens hebben we begin juli een voorlopige rapportage ontvangen, waar we nog enkele 
verduidelijkende vragen op hebben ingebracht. Vervolgens zal 6 september de definitieve versie 
overhandigd worden aan de wethouder.  
 
We zullen de gemeenteraad dan ook meenemen in de belangrijkste bevindingen en ons verbeterplan dat we 
in samenwerking met Veilig Thuis uitwerken. Wij hebben op dit moment nog niet het definitieve rapport 
beschikbaar. Ook omdat de inspectie veel waarde hecht aan een zorgvuldig hoor- en wederhoor in dit 
proces kunnen we hier ook niet op vooruitlopen. 
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Kernboodschap van de inspectie is dat we als Beesel tov Venlo en Roermond positief uit het onderzoek 
komen. We zullen tijdens de werkvergadering sociaal domein dit najaar in elk geval nog uitgebreid stil staan 
bij het dan beschikbare definitieve rapport. We zullen dit dan ook pro-actief met uw raad delen.  
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